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PODLISTY 
ČTĚTE, NEŽ TO SMAŽOU! 

 

V TOMTO VYDÁNÍ 
VZTAHY SE MOHOU ROZTŘEPAT 
JAKO TKANIČKY SMIDRC OSLAVIL NAROZENINY! 

ALICE NOVOTNÁ ODSOUZENA 
ZA VRAŽDU 
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Vzpomínka za Pepu! 
29.11.2024 VEVA 
V pondělí 28.10.24 se na 
náměstí Jiřího 
z Poděbrad sešli Pražští 
obyvatelé, aby uctili 
památku Pepy, tichého 
a zvláštního muže, jehož 
tragická smrt zasáhla 
mnohá srdce. Pepa, 
vášnivý sběratel 
kuriozit a příběhů, byl 
letos na jaře zavražděn, 
což zanechalo v celé 
komunitě hluboký 
zármutek. 
V rámci vzpomínkové 
akce pražané přinesli 
poslední výtisk 
Podlistů, novin které  
Pepa tak miloval 
a kterým zasvětil svůj 
život, a na ně položili 
hořící svíčky. Tyto 
plamínky symbolizovaly 
nejen jeho odkaz, ale 
také naději, že jeho boj 
za svobodu slova 

a spravedlnost bude 
pokračovat v srdcích 
všech, kdo ho znali. 
"Pepa byl víc než jen 
kamelot; byl to náš 
přítel a ochránce 
pravdy," prohlásila 
jedna věrná čtenářka. 
"Jeho tragický konec 
nám připomíná, jak 
krutý a neúprosný může 
být boj za svobodu 
slova," zdůraznila. 
Za naši redakci můžeme 
prohlásit, že tato slova 
rezonují našimi srdci 
a připojujeme: Stýská se 
nám, Pepo! Nechť tě 
provází světlo a klid 
věčnosti. Tvá odvaha 
a vášeň pro svobodu 
slova nebudou nikdy 
zapomenuty. A věz, že 
budeme pokračovat 
v tvém díle! 

Nečekaně ostrý obraz 
8.11.2024 IVMI 
Se vskutku neobvyklým 
zážitkem se nám svěřila 
naše čtenářka: "Dělaly 
jsme s holkama seanci 
jako každý týden. 
Zapálíme kadidlo, 
odhalíme křišťálovou 
kouli a koukáme, jestli 
bude zas jenom prázdně 
černá, jak obvykle bejvá. 
Jenže z ničeho nic nám 
zhasly svíčky a v kouli 
se začala vařit jako 
kdyby červená mlha. 
Vzala jsem si brejle a co 
tam nevidim, nějaká 
drápatá, rohatá, 
křídlatá, taková zkrátka 
ženština, jo, a celičká 
jak ji pánbů stvořil. 
I když ji teda asi ne. 
Úsměv měla jako žralok 
a vod tý mordy dolu byla 
vod krve, no úplně rudá, 
krk, hrudník, všecko. Za 
ní, to teda naštěstí 
nebylo dobře vidět, visel 
hlavou dolů ňákej 
chudák, úplně 
dorasovanej no a před ní, 
jakbychto, no mužskej, 
takovej statnej 
a chlupatej, jenže 
svázanej provazama 
a řetězama nebo čimsi. 
A ta čertice, Sodoma 
Gomora, na něm 
s vodpuštěnim rajtovala 
jako na dostizích 
a u toho mu do masa 
zarejvala ty svý drápy, 
jo. A během toho, do smrti 
smrťoucí na to  

nezapomenu, ukazovala 
křídlem nebo ocasem, anžto 
jiný končetiny neměla 
volný, na takovou mapu, 
koukala jakokdyby rovnou 
na mě a jako by se 
nechumelilo, docela 
nezúčastněnym hlasem 
říká: '...nadále k nám bude 
zasahovat setrvalá 
tlaková výše ze sféry 
Války. Ve sféře Hněvu 
stále sčítají škody po 
nedávné katastrofě, kdy 
se obydlenou krajinou 
nečekaně prohnalo 
tornádo, doprovázené 
přízraky tramvají 
a deštěm bílých dodávek. 
Příčina tohoto úkazu 
zůstává neznámá. Ohnivá 
jezera se včera opět 
vylila z břehů a popálila 
asi tři tisíce duší. 
A nyní krátce ze sportu: 
čtvrtým týdnem pokračuje 
oblíbené mistrovství 
v tortuře smíšených 
dvojic,' pokračovala, jenže 
v tu chvíli na stůl 
skočila kočka a kouli nám 
potvora shodila. V 
nejhoršim snu bych si něco 
takovýho nedokázala 
představit!" 
Naše redakce se spojila 
s další účastnicí seance, 
která tuto výpověď do 
písmene potvrdila. Se 
znepokojivým úsměvem nám 
sdělila, že doufá, že se 
bude incident co nejdříve 
opakovat. 
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INZERCE 

"Rajská zahrádka - Spolek pro pěstování duševní 

pohody" 

 

Zdravá sebepéče jako součást životního stylu! 

Najděte klidný kout pro odpočinek a radost ve 

své vlastní mysli a mezi podobně naladěnými 

lidmi. Skupinové meditace, ecstatic dance, 

příjemné posezení u čaje a více. Harmonie tradic 

a moderní psychologie. 

 

Kontaktní osoba: Naše dobrá víla Lili 

Centrum: Týnská ulička a svěží lesy a parčíky 

KOUZELNÉ BYLINKY 

Okořeňte si život! 

 

Hledáte to pravé do Vašich čar a obřadů? 

Jsme tu pro Vás! 

 

Jana Dobráčková 

Obchod čarodějnými potřebami 

Nenalezitelná 18 

tel. 123 456 789 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Smidrc oslavil narozeniny!  

„Ségra“ uspořádala párty 
pro známého štamgasta! 
28.10.2024 PEMA 
V neděli večer se 
v restauraci U Sadu 
v srdci Prahy konala 
příjemná oslava 
narozenin oblíbeného 
místního štamgasta 
a podivína Smidrce 
Dopivy. Jeho sestra, 
policistka s talentem 
pro organizaci, se 
rozhodla uspořádat 
malou oslavu, na kterou 
pozvala nejen nejbližší 
přátele, ale i širokou 
veřejnost. 
Oslava byla tematická 
a nesla se v duchu piva, 
což bylo jasné už při 
příchodu do salonku, kde 
hosty přivítala 
balónková výzdoba, jak 
jinak než s pivní 
tématikou. Atmosféra 
byla uvolněná a plná 
smíchu, s přátelskými 
rozhovory, které dodaly 
večeru příjemný nádech. 
Přátelé se sešli, aby si 
společně užili 
Smidrcovy narozeniny. 
Hosté přišli s malými 
dárky, které zahrnovaly 
vtipné pivní suvenýry 
a osobní přáníčka, což  
Smidrce viditelně 
dojalo. Předání těchto 
dárků se samozřejmě 

neobešlo bez tradičního 
narozeninového songu 
„Happy Birthday“ které 
zpívali všichni 
zúčastnění. Na 
Smidrcovi bylo vidět, že 
takovou pozornost 
nečekal, ale na rozpaky 
neměl čas. Jeho přátelé 
a známí si po něm 
vyskandovali proslov. 
A tak Smidrc vstal 
a proslov pronesl: 
„Smidrc Dopiva, kup mi 
pivo.“ Tento proslov by 
se nedal označit za 
sáhodlouhý, ale za 
výstižný určitě. 
Večer pokračoval tichou 
diskuzí o životě 
a nedávných událostech, 
přičemž se hosté 
navzájem inspirovali 
a sdíleli své příběhy. 
Jak oslava ubíhala, 
Smidrc byl obklopen 
vřelými slovy 
a gratulacemi, které mu 
připomněly, jak 
důležitou roli hraje 
v životech ostatních. 
Redakce Podlistů 
dodatečně přeje panu 
Smidrci Dopivovi 
šťastné narozeniny 
a spoustu piva. 

Alice Novotná odsouzena za 
vraždu: 

12 let za likvidaci 
„konkurenta“ z podsvětí 
14.11.2024 DAMA 
Drsný rozsudek! Alice 
Novotná, o které se šeptá 
jako o jedné z klíčových 
postav pražského 
podsvětí, si má odsedět 12 
let za vraždu Borise 
Isajeva, údajného člena 
levé mafie. Tichá 
vražedkyně se během 
procesu chovala klidně, 
téměř až nadřazeně – jako 
by celý verdikt byl pro 
ni jen formalitou! 
Novotná vinu nepokrytě 
přiznala a státnímu 
zástupci usnadnila práci. 
Policie našla dostatek 
důkazů k jejímu 
usvědčení, ačkoli se 
nepodařilo jednoznačně 
prokázat její příslušnost 
k organizovanému 
zločinu. Navzdory tomu 
v síni působila dojmem, 
jako by se cítila 
neohrožená – pohled, 
který vrhala na soudce 
i na publikum, vyzařoval 
klid a možná i náznak 
arogance. Nelze 

ovšem nespekulovat 
o tom, jestli se jen 
nesnažila si udržet 
tvář a upřít policistům 
UNO dobrý pocit 
z výborně odvedené 
práce. 
Podle drbů 
z kriminálních kruhů 
byl zavražděný Isajev 
zapleten do 
konkurenčních střetů 
s pravou mafií, což se 
mu údajně stalo 
osudným. Někteří lidé se 
dokonce domnívají, že 
jeho smrt byla předem 
naplánovaná jako 
varování pro ty, kdo by 
chtěli vstoupit na 
„její“ teritorium. 
Spekulace o mafiánských 
spojeních obou aktérů 
případu tak vyvolaly 
pozornost veřejnosti 
i policie, která teď 
s obavami sleduje, zda se 
po tomto soudním líčení 
rozpoutá ještě drsnější 
válka v českém podsvětí. 
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Vztahy se mohou roztřepat jako tkaničky 

Rozhovor s Guru mezilidských vztahů 
7.11.24 DAMA 

Naší redakci se podařilo udělat rozhovor s panem 
Kadlecem. Mužem, který inspiruje své okolí a probouzí 
zájem o své bližní. 
 
Redakce: "Dobrý den, pane Kadleci, omlouvám se, že Vás 
zastavuji takto nečekaně na ulici. Pracuji na 
novinovém článku pro noviny Podlisty a aktuálně se 
zajímáme se o nově vznikající zájmové skupiny, které 
vznikají kolem inspirujících osobností. Několik 
vašich známých a přátel vás za takto inspirujícího 
označilo. Měl byste chvilku na krátký rozhovor pro 
naše čtenáře?" 
Pan Kadlec: Já? Tedy, dobrý den. Jako rozhovor se 
mnou? 
Redakce: Ano, myslíme si, že by rozhovor s vámi naše 
čtenáře zaujal. Měl byste chvilku? 
Pan Kadlec: Asi jo... teda.. určitě. 
Redakce: Velmi děkuji. Možná bychom mohli začít 
trochu ze široka, co si myslíte o nově vznikajících 
skupinách, které se soustřeďují kolem výrazných 
osobností?  
Pan Kadlec: No... nezlobte se... já vlastně moc nevím, 
o jakých skupinách mluvíte. 
Redakce: Oh... Omlouvám se. V Praze se začaly 
vyskytovat různé skupiny, které hlásají slova svých 
guru. Někdo je považuje za sekty či kulty, někdo jiný 
za ochránce rodinných vztahů či přírody. 
Dle slov lidí z těchto skupin jim tito guru otevřeli 
oči a pomohli pochopit svět kolem sebe. A tak chtějí 
šířit toto hlubší pochopení dalším lidem. Vy jste se 
s nikým takovým nesetkal? 
Pan Kadlec: Aha, no to nevím. Ale jestli chrání 
vztahy mezi lidma, tak to si o nich myslím jenom to 
nejlepší. To je strašně důležitá věc. 
Redakce: S tím s vámi souhlasím. Je to opravdu 
důležité. Nicméně, se zdá, že i Vy takto pozitivně 
inspirujete své okolí. Minimálně vaši přátelé o vás 
mluví jako o člověku, který vidí hluboko pod povrch 
věcí, tak říkajíc. Také říkají, že po rozhovoru s vámi 
jim najednou věci dávají hlubší smysl. 
Pan Kadlec: Tak to jsem rád, že jim to ten smysl dává. 
Já jim všem říkám, že prostě nikdy nevíte, jak dlouho 
ještě s těmi svými blízkými budete. Čekají nás těžké 
časy, které třeba všichni nepřežijou, a pak budeme 
smutní, že jsme se nevěnovali sobě navzájem. Lidi 
dneska mezi sebou mají ty vztahy hrozně slabé, takové 
tenoučké, 

všelijak roztřepené. 
Redakce: Roztřepené?  
Pan Kadlec: Jako vlasy. Nebo tkaničky. Když se 
vám ošoupou, tak začnou být roztřepené, a to pak 
poznáte, že se brzo přetrhnout. S těma lidma 
a vztahama je to taky tak. Akorát si nemůžete 
koupit nové, no. Ale zase narozdíl od tkaniček se 
dají zahojit. Jenom se o ně lidi musí starat. 
Redakce: Je těžké spravit roztřepené vztahy? Co 
byste doporučil lidem, kteří chtějí spravit takto 
poničené vztahy? 
Pan Kadlec: Ono to nejde hned. Jak s těmi vlasy - 
prostě o ně musíte pečovat. Ne jednou, to nestačí. 
Myslet na to, trávit čas s těmi, kteří jsou nám 
blízcí, dělat si navzájem radost. Pomáhat si. Když 
to nejde jinak, tak si aspoň zavolat. Nebo třeba 
poslat pohled, to už se dneska moc nedělá. Ono je 
to hrozně moc potřeba, protože... víte... nevíte co 
přijde. Kolik máte na sebe času. A když se ty 
vztahy přetrhnou, tak se z nich můžou stát... 
věci... 
Redakce: Jak to myslíte, že se z nich můžou stát... 
věci? 
Pan Kadlec: Vite... vy si budete myslet, ze jsem se 
zbláznil... Ale já to vidím, opravdu. Utrhnou se, 
a pak jsou černé a švihají okolo. A ubližují 
lidem. Jenže mi to nikdo nevěří. 
Redakce: Pane Kadleci, vy mi nepřipadáte jako 
blázen. Existují lidé, kteří vidí a někdy 
i dokonce mluví s dušemi zemřelých. Nicméně musím 
podotknout, že o tomto nadání jsem já ani nikdo 
jiný z redakce zatím neslyšeli. Je to dlouho, co 
jste začal vidět... ehm, jak byste ty černé věci 
nazval? 
Pan Kadlec: Já bych je radši nijak nenazýval... 
No, je to asi stejně dlouho, jako v noci vídám ty 
hrůzy, co přijdou. 
Redakce: Hrůzy? 
Pan Kadlec: O tom já nechci mluvit... Omlouvám se, 
nechci… Kdyby vám to nevadilo, tak bych si šel po 
svém. Omlouvám se. 
Redakce: To já se omlouvám, nebylo v mém úmyslu 
vás rozrušit. Mrzí mně to. A velmi děkuji za váš 
čas. 
Pan Kadlec: To je v pořádku, nashledanou. 
Nashledanou. 
Redakce: Nashledanou 

Otázky a odpovědi 
 

Otázka: 
 
„Mohu v noci v Pražských ulicích spatřit tajemnou postavu, která zjevně přichází z jiného 
světa?“ 
 

Odpověď: 
 
„Ano, můžete, ale postava je obvykle tak zaneprázdněná hledáním ztraceného brnění a 
výměnou runových kamenů, že si vás pravděpodobně ani nevšimne. Pokud ji přistihnete, 
můžete ji oslovit a požádat o autogram, ale nemůžeme vyloučit, že si tato postava nezačne 
stěžovat, že už dávno neexistují žádné skutečné mystické rituály – jenom selfie u Karlova 
mostu s falešným 'záhadným' duchem v pozadí.““ 
 
Vaše Podlisty 


